
Začarani krog se odpira
Prvi koraki za izboljšanje razmer v
Tomačevem

Neurejena kanalizacija in elek-
trično omrežje ter problemi z bara-
karskim naseljem so težave, s kate-
rimi se ubadajo v krajevni skupno-
sti Tomačevo že vrsto let. Kakorkoli
se lotijo reševanja teh problemov.
vedno se znajdejo v začaranem
krogu brez izhoda.

Po nedavnem sestanku predstav-
nikov krajevne skupnosti, občine
Beiigrad in komunalne skupnosti
kaže. da se bodo stvari venctarle
vsaj nekoliko premaknile. Za do-
končno rešitev vseh težav pa bo
gotovo potrebna pomoč vse Ljub-
Ijane. saj ne gre samo za probleme
tamkajšnjih krajanov, temveč vse
Ljubljane.

Izgradnja kanalizacijske mreze v
Tomačevem, ki je bila že večkrat v
načrtib komunalne skupnosti, a je
zmanjkalo sredstev zanjo, je že tak
problem. S sprejetjem odloka o za-
ščiti vodnih virov leta 1979 se je
Tomačevo znašlo v varstvenem pa-
su, v katerem je prepovedana grad-
nja. V tem pasu so krajani že prej
zgradili brez ustreznih dovoljenj 53
stanovanjskih hiS. Rušenje toliko
hi5 je vprašljivo, legalizacija pa-je
pogojena z izgradnjo kanalizacije,
zbiralnega kanala Sneberje-Toma-
čevo ter fekalne in meteorne kana-
lizacije v naselju. Zaradi pomanjka-
nja sredstev ni izgledov. da bi ka-

nalizacijo priieli graditi pred letom
1985. Greznice teh hiS niso vodote-
sne in že danes lahko onesnazujejo
Ijubljansko podtalnico.

Če želimo imeti v Ljubljani dobro
pitno vodo. bomo morali čimprej
najti sredstva za ureditev kanaliza-
cije v Tomačevem Medtem pa mo-
ramo na nek način preprečiti ne-
varnost onesneževanja podtalnice
z izgradnjo vodotesnih greznic. Da
bi omogočili legalizacijo trnih gra-
denj, so se na sestanku dogovorili.
da mestni skupščini posredujejo
pobudo za izjemno spremembo
odloka o zašiiti vodnih virov za to
področje, kar bi omogočilo tudi
večji vpliv na gradnjo greznic.

Za napeljavo električnega
omrežja je že izdana lokacijska do-
kumentacija, do 15 oktobra bo
zgrajena nova trafo postaja. Takrat
bodo pričeli priključevati elektriko
posameznikom, vendar bodo mo-
rali imeti lastniki hiš potrdilo, da je
hiSna napeljava v redu.

Tudi barakarsko naselje v Toma-
čeVem ni zgolj problem te krajevne
skupnosti, temveč vse Ljubljane.
Čeprav je občina Bežigrad .izvedla
ie nekaj uspešnih akcij za zmanj-
Sevanje števila barak (letos so jih
porušili 16), problem ostaja, Se zla-
sti zaradi nepripravljenosti organi-
zacij združenega dela, v katerih so

•barakarji- zaposleni. Odlok c
gotovitvi minimalnih standard.-
marsikje le kos papirja, na sesi J
o razreševanju iega problema 1
primer priSlo le 10 odstotkov
povabljenih organizacij združ.
ga dela. Za odpravo barak bo i.<
potrebna širsa druibenopoMitnu
akcija, že zdaj pa je treba tem pre-
bivalcem zagotoviti nekoliko kui-
turnejše življenjske razmere in pre-
prefiiti nadaljnje vselitve. Oogovori-
li so se, da bodo Se v tem tednu
počistili naselje in postavili zabo)-
nike za odpadke, napeljali pa bodo
tudi nekaj pip s pitno vodo, saj Je v
naselju s 166 barakami in 619 pre-
bivalci od petnajstih vodnjakov kar
11 okuzenih

Na sestanku so podprli tudi po-
budo krajanov za spremembo ob-
činske meje S pozidavo ob Jarskl
cesti je postala ta meja nelogična,
saj je na primer vrtec v eni občini,
igriSče pa v drugi. Bežigrajska ob-
iinska konferenca SZDL bo skupaj
z občinsko konferenco SZDL Mo-
ste-Polje proučila predlog krajanov
in ga posredovala republiki. v kate-
re pristojnostl je sprememba ob-
činske meje.

Kot rečeno. prvi koraki za izbolj-
šanje razmer v Tomačevem so stor-
jeni ne snne pa ostati le pri tem Že
oktobra se bodo v krajevni skupno-
sti sestali na podobnem sestanku,
preverili bodo kaj so uresnlčili in se
dogovorili, kako naprej. R. E.


